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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na CI sesji Rady Miejskiej 21 marca 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Jolanta Żurowska zwróciła się z prośbą o usunięcie 
znacznych ubytków w nawierzchni niektórych ulic. Wskazała ich lokalizacje: 
1. Na skrzyżowaniu ulicy Klikowskiej z ulicą Sadową znajduje się bardzo duża dziura, która zmusza 

kierowców do jej omijania.  
2. Na zjeździe z ulicy Klikowskiej w ulicę Niedomicką.  
3. Na zjeździe z ulicy Sadowej w ulicę Mroźną. 
Wszystkie wyżej wymienione ubytki stanowią duże zagrożenie dla ruchu drogowego i mogą 

doprowadzić do dużego nieszczęścia. 

Ponadto radna poruszyła temat trzeciego zjazdu w Klikowej na ulicę Niedomicką. W związku z 

niepokojącymi informacjami jakie docierają do mieszkańców Klikowej, jakoby zjazd miałby przebiegać 

przez środek dzielnicy, co doprowadziłoby w efekcie do jej całkowitego rozjechania. Radna uważa, że 

najrozsądniejszym rozwiązaniem byłoby skierowanie dalszej części drogi ze zjazdu na drogę krajową 

973.  

Uważa również, że należałoby przemyśleć i to poważnie połączenie z dzielnicą Krzyż mniej więcej w 

połowie pól klikowskch, ponieważ gdyby uruchomiły się tereny inwestycyjne to byłoby to bardzo dobre 

rozwiązanie, ponieważ ludzie mieliby bardzo szybki dojazd. Czyli nie przez środek dzielnicy a połączenia 

takie, które by łączyło poszczególne dzielnice poza obszarem zabudowanym.     

Mieszkańcy chcą znać koncepcję miasta na temat tego w jaki sposób ten ruch będzie przeprowadzony 

i oczekują wiążących deklaracji dotyczących tego zagadnienia. 

 

 

 

 


